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Protokoll 08:01

Styrelsemöte 20080219
 
Närvarande:                         Bengt Nyström (Ordförande)                    

Erik Bonn (Ordinarie ledamot)
Erik Söderdahl (Ordinarie ledamot)
Alexander Barnard (Ordinarie ledamot)

 
§ 1                 Ordföranden förklarade mötet öppnat.
 
§ 2                 Förslag till dagordning godkändes.
 
§ 3                 Föregående protokoll godkändes.
 
§ 4                 Vi hälsar Fredrik och Katarina Lindqvist, 9 D, med barn välkomna till Knalleborg.
 
§ 5                 Valberedningens ordförande skulle ha redogjort för valberedningens arbete. Pga sista

minuten förhinder blev det inte så. Bengt kontaktar Anders för vidare information.
 
§ 6                 Styrelsen fördelade styrelsearvodet.
 
§ 7                 Kassören redogjorde för det ekonomiska läget. Vi kommer att få ett mindre underskott

än beräknat tackvare det milda klimatet. 2007 års underskott täcks av tidigare års plus
resultat i enlighet med budgeten.

 
§ 8                 Styrelsen upprättade en budget för distribution i samband med kallelsen.
 
§ 9                 En motion har inkommit angående belysning vid garagelänga 14. Styrelsen föreslår att

årsstämman bifaller motionen som kommer att distribueras tillsammans med kallelsen.
 
§ 10               Datum för årsstämma bestämdes till onsdagen 19 mars. Följande dokument kommer att

distribueras inför årsstämman:
 

Kallelse
Valberedningens förlag till funktionärer
Budgetförslag
Verksamhetsberättelse
Årsredovisning
Motion angående garagebelysning

 
§ 11               Den ekonomiska redovisning för Knallen redovisades. Uthyrningen genererade en

inkomst på 700 kr under 2007 och kassan innehöll 1055 kr per den 31/122007.
 
§ 12               Verktygsförrådet kommer att inventeras till nästa styrelsemöte.
 
§ 13               Övriga frågor:

 
 
a.       Vi kommer att komplettera trasig områdesskyltning samt flytta de två

informationstavlorna över området som finns vid infarterna till parkeringarna så att
dessa blir synligare. Detta för att underlätta navigering inom området för besökare.

 
§ 14               Nästa styrelsemöte bestämdes till 20080319 efter avslutad årsstämma.
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                      Vid protokollet                                           Justeras                               
                     
                     
 
                      Alexander Barnard                                     Bengt Nyström                    


